
دولت یارانه حمل ونقل عمومی را افزایش دهد
رئیس شورای عالی استان ها گفت: دولت باید یارانه توسعه کمی و کیفی حمل و نقل عمومی را افزایش دهد.شهرام دبیری، رئیس شورای عالی استان ها امروز در نشست مشترک با معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان حفاظت محیط زیست 
کشور، گفت: برگزاری این جلسه گام بلندی در جهت ارتقای تعاملات شورا ها و سازمان محیط زیست است.وی افزود: دنیا در حال توسعه است که اگر جوانب محیط زیستی در توسعه لحاظ نشود، ممکن است خطراتی برای انسان و نسل آینده 
داشته باشد. از این رو، توسعه پایدار باید مدنظر باشد. ضمن تلاش برای رفع نیاز های جامعه، مراقب باشیم محیط زیست به خطر نیفتد و ضرری به نسل های آینده نرسد.رئیس شورای عالی استان ها بیان کرد: امروزه تعریف باسواد نسبت به 
چند سال گذشته تغییر کرده است، زمانی فردی خواندن و نوشتن بلد بود باسواد بود، اما امروزه اینطور نیست. چند سال پیش در تعریف سواد ١٢ مهارت تعریف شده بود که یکی از مهمترین آنها محیط زیست است چند سال بعد پا را فراتر 
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با آغاز فصل اجاره و نقل و انتقال مسکن، 
مجرمان سایبری بیکار ننشسته و آگهی های 
دروغین اجاره بــه قیمت پایین تر از عرف 
بازار را ثبت کرده و از شهروندان بیعانه هم 
می گیرند. »نصف حقوقم را به عنوان بیعانه 
کارت به کارت کردم تا خانه را اجاره ندهد؛ 
اما دیگر جواب تلفنــم را نمی دهد«؛ این 
جمله را آقای مردانی می گوید که با دیدن 
آگهی اجاره آپارتمان با شــرایط و قیمت 
مناسب در دیوار و صحبت با آگهی دهنده، 

١۰ میلیون تومان بیعانه واریز کرده است.
»بــا آغاز فصــل اجاره و نقــل و انتقالات 
مســکن، شــاهد افزایش ثبت آگهی های 
دروغین در پلتفرم های سایت های واسطی 
مانند دیوار هســتیم«؛ ســرهنگ رامین 
پاشــایی معاون اجتماعی پلیس فتا فراجا 
این جملــه را گفته و می افزایــد که افراد 
ســودجو با سوءاســتفاده از موقعیت و با 
ثبت آگهی های جعلی در ســایت دیوار با 
»قیمت های پایین تر از عرف تعیین شده« 
و استفاده از ترفند های خاص و جلب نظر 
مشــتریان در خصوص تضمیــن معامله، 
»مبالغی را تحت عنوان بیعانه از مشتریان 
دریافــت می کننــد و پــس از واریز وجه 
دیگر پاســخگوی تعهدات خود نیستند«.

مجرمان فضای مجازی با مهندسی مسائل 
روز و نیاز هــای مخاطب و بکارگیری انواع 
روش و ترفند ها از شهروندان کلاهبرداری 

می کنند؛ اجاره و فروش ارزان قیمت منزل، 
خــودرو و کالا، ابلاغ الکترونیکی ســامانه 
ثنا، کالابرگ الکترونیکی، کارت ســوخت، 
اینترنت رایــگان و برنده شــدن در انواع 
قرعه کشــی های رادیویی و تلویزیونی و ... 
از جمله ترفند هــای کلاهبرداران مجازی 
است.سردار وحید مجید رئیس پلیس فتا 
فراجــا با بیان اینکه میــزان کلاهبرداری 
اینترنتی حدود ۳۷ درصد اســت، معتقد 
اســت که یکی از مهمتریــن دلایلی که 
مجرمان سایبری می توانند در رسیدن به 
اهداف مجرمانه خود موفق باشــند اعتماد 

هموطنان اســت؛ این در حالی اســت که 
ســرهنگ مهدی فرازپور رئیس پلیس فتا 
استان قم می گوید که »طمع و کنجکاوی 
در مواجهه با فضــای مجازی باید کنترل 
شود که این موارد مهمترین شگرد مجرمان 

سایبری است«.
کلاهبرداری اینترنتی و ســایبری مختص 
ایران نیســت؛ اف بی آی )FBI( اعلام کرد 
که در ســال ٢۰٢۳ میلادی بیش از ۵.١٢ 
میلیارد دلار خسارت به خاطر کلاهبرداری 
آنلاین به مردم آمریکا وارد شــده اســت.

راهرو های پلیس فتا پر است از مالباختگانی 
که برای پیگیــری پرونده خود از این اتاق 

بــه آن اتاق می روند؛ با اینکــه تعدادی از 
شاکیان و مالباختگان از پیگیری و حصول 
پرونده کلاهبــرداری ناامید بــوده و پول 
خود را از دســت رفته می دادند، اما سردار 
منتظر المهدی سخنگوی پلیس از کشف 
۸۷ درصدی جرایم ســایبری خبر داده و 
می گوید که تعداد پرونده های مکشوفه در 
ســال ١۴۰٢ با رشــد ٢١ درصدی همراه 
بوده و در جریان رســیدگی به پرونده های 
ســایبری تعداد ۴٢۳ فقــره پرونده مهم، 
عمده و کثیرالشــاکی یابش و ۹۰۵ نفر در 
رابطه دستگیر شــدند.احمد موقری  این 
سرپرســت معاونت اجتماعی و پیشگیری 
از وقوع جرم دادگســتری کل آذربایجان 
شــرقی می گوید که »تعلیق حساب های 
بانکی و انسداد شماره تلفن های در اختیار 
کلاهبــرداران، به روز رســانی و تکمیل 
مشــخصات دقیــق حســاب های بانکی 
اشخاص حقیقی و حقوقی، ارسال پیام های 
انبــوه هشــدار و تهیه و تولیــد محتوای 
آموزشی مناسب از جمله راهکار های مبارزه 

و کاهش جرایم سایبری است«.
وی همچنین بر تقســیم کار دستگاه های 
از  پیشــگیری  هــدف  بــا  دولتــی 
کلاهبرداری های پرتکرار در فضای مجازی 
و نیــز اســتفاده از فناوری های نوین مثل 
هــوش مصنوعی برای جلوگیــری از بروز 

جرایم مربوطه تاکید دارد.

متن شبهه
۳6۵ روز سال رو جوری زندگی کنین که مجبور نشین تو ۳ شب 

حلالیت بگیرین...حق الناس با قرآن به سر گرفتن پاک نمیشه
 از سنگینی حق الناس با یک ساعت قرآن به سر گرفتن نمیشه 
خلاص شــد. با الغوث الغوث گفتن نمیشه از زیر دِین اون دلی 
که با کارات و حرفات رنجوندیش رها شد.حق الناس، همون دلی 
هست که شکوندی. همون اشکی هست که تو باعثش شدی. حق 
الناس که گردنت باشه تا هزارسالم هر شب احیا بگیری و الغوث 
الغوث بخونی از عذاب خلاص نمیشی. حق الناس همون چیزیه 

که خدا ازش نمی گذره.  
پاسخ به شبهه: ◄

 درسته، حق الناس رو خدا نمی بخشه، بنده خدا باید ببخشه...با 
دعا و قرآن به سر گرفتن، حق الناس پاک نمیشه... باید دلی که 

شکوندیم رو به دست بیاریم...
 اما کســی که شب قدر رفته مســجد توبه کنه، حتما از کارش 
پشیمونه. حتماً خودش فهمیده اشتباه کرده، حتماً دلش میخواد 

ازت حلالیت بطلبه اما خجالت می کشه...
 ای کاش به جای اینکه ما تو اســتوری ها و وضعیت واتساپمون 
کینــه ها رو به رخ هم بکشــیم، به جای اینکــه نفرتمون رو از 
همدیگه نشــون بدیم، بیایم راه رو برای دوستی دوباره باز کنیم. 
بیایم با هم مهربون باشیم. از همدیگه بگذریم.  بگیم فلانی من 
از اشتباهت گذشتم...  بگیم فلانی اگه دل منو شکوندی، اشکال 

نداره، منم میخوام مثل خدا بخشنده باشم...
اینجوری قشنگ تر نیست 

 خیلی باید حواســمون جمع باشــه، با این حرفها، ارزش دعا و 
مناجات و توبه رو زیر سوال نبریم.

 درسته خدا از حق الناس نمیگذره، اما برای حق الله هم باید توبه 
کنیم، باید قرآن به سر بگیریم، باید الغوث بگیم...

 پس با حرفهامون مردم رو از  رحمت و مغفرت خدا ناامید نکنیم.
 ِ َّذِینَ أسَْرَفُوا عَلیَٰ أنَفُسِهِمْ لَا تقَْنَطُوا مِن رَّحْمَةِ اللهَّ   قلْ یاَ عِبَادِيَ ال
حِیمُ از طرفم بگو: »آی  َّهُ هُوَ الغَْفُورُ الرَّ نوُبَ جَمِیعًا إنِ َ یغَْفِرُ الذُّ إنَِّ اللهَّ
بندگان من که با بي دیني و آلودگي به گناهان به خودتان جفا 
کردــه اید، از لطف خدا ناامید نشوید: خدا همه گناهان را با توبه 

مي آمرزد. آخر، فقط اوست آمرزندۀ مهربان.)زمر، ۵۳(.

احداث چند شهرک صنعتی در باوی
فرماندار باوی از راه اندازی چند شهرک صنعتی در این شهرستان 
خبر داد.به گزارش خبرگزاری صدا و سیمای استان خوزستان، 
سیدمحســن البرزی اظهار کرد: با توجه به نامگذاری شعار سال 
با عنوان »جهش تولید با مشــارکت مردم« در این راســتا در 
شهرستان باوی برنامه هایی در دستور کار است و اولین شهرستان 
در استان است که در راستای عملی کردن شعار سال از فروردین 
ماه اقدامات بسیار مهمی انجام داده است.وی ادامه داد: احداث 
شهرک صنعتی رامین در شهر رامین و شهرک صنعتی دارویی 
در دستور کار است که در مراحل انعقاد تفاهم نامه هستند.البرزی 
افزود: همچنین احداث شهر پوشاک در شهرستان در دستور کار 
است و در حال اســتعلام ملک موردنظر هستیم.فرماندار باوی 
با اشــاره به راه اندازی چندین شهرک صنعتی، گفت: راه اندازی 
این شــهرک های صنعتی خود به خود باعث مشارکت مردم در 
اقتصاد و ایجاد اشتغال می شود. همچنین برای احداث فاز های ۷ 
و ۸ نیروگاه رامین، مکاتبات لازم با نهاد ریاست جمهوری انجام 
شده است که در صورت عملی شدن این فازها، شاهد اشتغالزایی 
خواهیم بود.وی اضافه کرد: در حوزه کشاورزی نیز سازمان جهاد 
کشاورزی وام های اشتغالزایی ارائه می دهد و کشاورزان شهرستان 
باوی می توانند از این تسهیلات استفاده کنند.البرزی عنوان کرد: 
طرح زراعت چوب مورد تاکید و در دســتور کار دولت است. در 
این زمینه اقدامات بســیار خوبی انجام و بیش از ٢۰۰ هزار نهال 
کاشته شده است که می تواند اشتغالزایی بسیار خوبی در منطقه 
داشته باشد و به مردم اطلاع رسانی شده است که در طرح زراعت 

چوب حتما ورود کنند
وی ادامه داد: پیش بینی می شود حداقل در یکی از شهرک های 
صنعتی شاهد اشــتغالزایی بیش از هزار نفر به صورت مستقیم 
باشیم. با توجه به اینکه شهرستان باوی در مرکز استان واقع شده 
است، بسیاری از صنایعی که در شهرستان اهواز فضای کار ندارند، 
می توانند با اولویت اشتغالزایی نیروی بومی به باوی منتقل شوند.

تتلو: بابت همه اشتباهاتم عذرخواهی می کنم
دومین جلسه رسیدگی به اتهامات امیرحسین مقصودلو ملقب 
به »تتلو« به ریاست قاضی افشاری در شعبه ٢6 دادگاه انقلاب 
اسلامی برگزار شد.دومین جلسه رسیدگی به اتهامات امیرحسین 
مقصودلــو ملقب به »تتلو« به ریاســت قاضی حجت الاســلام 
والمسلمین افشاری در شعبه ٢6 دادگاه انقلاب با حضور وکیل 

متهم، خانواده متهم و نماینده دادستان برگزار شد. 
در ابتدای جلسه قاضی حجت الاسلام والمسلمین افشاری پس از 
قرائت اتهامات متهم از وی خواست تا دفاعیات خود را مطرح کند. 
تشویق نسل جوان به فساد و فحشا و فراهم کردن کردن شرایط 
آن، فعالیت تبلغی علیه نظام، دائر کردن سایت شرط بندی برای 
قمار و تشویق دیگران به آن، انتشار محتویات مستهجن در قالب 
تولید کلیپ و آهنگ، تحریک و دعوت از مخاطبان تان به ارتکاب 
جرایــم منافی عفت، مصرف مواد مخدــر، اجتماع و تبانی علیه 
امنیت کشــور با توصیه به هواداران، فعالیت آموزشی و تبلیغی 
مغایر شرع اسلام، اتهامات امیرحسین مقصودلو در این پرونده 
است.سپس با دســتور قاضی، متهم در جایگاه قرار گرفت و به 

دفاع ازخود پرداخت. 
قاضی خطاب به متهم گفت: قبول دارید رفتار هایی داشتید که 

خلاف ادب و شان انسانی بوده است؟ 
متهم گفت: بله در خیلی موارد اینطور بوده است.

متهم در پاسخ به اتهامش درباره تبلیغ قمار و شرط بندی مدعی 
شد: صاحب سایت شرط بندی نبودم. صاحبان سایت شرط بندی 

مشخص هستند. من فقط تبلیغش می کردم. 
مقصودلو ادامه داد: در آن زمان برای بنده اعلان پلیس اینترپل 
صادر شده بود و دستگیرم کردند. پس از دستگیری در ترکیه 
با کمک گردانندگان اصلی سایت شرط بندی و قمار آزاد شدم و 

برایم ویلایی خریداری کردند. 

پاسخ به شبهه

خبر

آگهی های دروغین اجاره ارزان خانه؛ بیعانه ندهید!

رئیس توســعه حل اختلاف خوزستان خبر داد: با همت و 
تلاش اعضای شعبه ویژه قتل شورای حل اختلاف دزفول، 
پرونده اختلاف خانوادگی که منجر به قتل یک نفر شده بود، 

با رضایت اولیاء دم منتهی به صلح و سازش شد.
حجت الاسلام عبدالحمید امانت بهبهانی در گفتگو با روابط 
عمومی توســعه حل اختلاف استان خوزستان با اعلام این 
خبر اظهار داشت: ۴ ماه پیش درگیری و نزاع خانوادگی در 
مسجد سلیمان رخ می دهد و منجر به قتل یک خانم می 

شود و این حادثه اختلافات بین اعضای خانواده تشدید کرد.
وی افزود: با توجه به درخواست مکرر بستگان این خانواده 
از رئیس دادگستری دزفول مبنی بر اصلاح ذات البین فی 
ما بین اعضای خانواده، با دستور مزرعه و همچنین همکاری 
آباد دادستان عمومی و انقلاب این شهرستان، پرونده جهت 
حل و فصل به شعبه ١٢ شورای حل اختلاف دزفول ارجاع، 
که بلافاصله اعضای این شعبه با دعوت و برگزاری جلسات 
متعددی بین اعضای خانواده، جهت ایجاد صلح و ســازش 

بین آنان تلاش های فراوانی کردند.
رئیس توســعه حل اختلاف خوزستان گفت: خوشبختانه 
تلاش اعضای شــعبه ١٢ شــورای حل اختلاف دزفول با 
اقدامی جهادی و خداپســندانه به ثمر نشست و پس از ۴ 
ماه اولیاء دم با رضایت ثبتی و بدون هیچگونه دریافت دیه، 
قاتل را بخشیدند و بین اعضای خانواده برادری، صمیمت و 
رفع کدورت ایجاد و این پرونده و چندین پرونده مرتبط را با 

صلح و سازش مختومه شد.

صلح و سازش پایانی بر پرونده قتل اختلاف خانوادگی با همت شورای حل اختلاف دزفول

زیرپوست وتوی کشور فلسطین
ازجمله اهداف واشنگتن از وتوی عضویت کامل 
فلسطین در سازمان ملل متحد، حذف جنبش 
مقاومت فلسطینی حماس از عرصه قدرت است.

ایالات متحدــه از مهم ترین بازیگران موجود در 
منازعه فلسطینی - صهیونیستی و به طور کلی 
روند صلح منطقه است. سیاست اعلامی آمریکا 
در قبال این مسئله، حمایت از راهکار دو دولت 
در سرزمین های اشغالی به مرکزیت قدس شرقی 
و قدس غربی اســت. با این حال در جلسه اخیر 
شــورای امنیت که موضوع عضویت کامل دولت 
فلسطین در سازمان ملل به رأی گذاشته شد، آن 
را وتــو کرد. این دوگانگی نظر و عمل در مواضع 
آمریکا در این مقطع در حمایت از رژیم اشغالگر 

انجام می شود.

رویکرد ۲ دولت در دولت های مختلف آمریکا ◄
راه حل دو دولتــی از زمانی که مجمع عمومی 
سازمان ملل متحد قطعنامه ١۸١ را در ٢۹ نوامبر 
١۹۴۷ تصویب کرد مورد حمایت بوده است. در 
عین حال چنین راه حلــی برای پایان دادن به 
مناقشه فلسطین در قطعنامه سازمان ملل متحد 
در ســال ١۹۷۴ ارائه شد. این قطعنامه خواستار 
آن بود که دو طــرف در کنار هم و در مرز های 
مورد توافق پیش از سال ١۹6۷ دو دولت تشکیل 
دهند. در این راستا از زمان رسمیت رژیم اشغالگر 
در ســال ١۹۴۸ و متعاقب آن اشغال بخشی از 
سرزمین های فلســطین، اردن، مصر و سوریه، 
آمریــکا همواره حامی آن بوده اســت. از این رو 
یک مبحث اساســی در سیاست خارجی آمریکا 
در طول حدود نیم قرن اخیر، نحوه اداره مناقشه 
بین عرب ها و رژیم صهیونیستی است. رویکرد دو 
دولتی به عنوان یک محور عمده سیاســت های 
دولت آمریکا به ویژه در دو دهه گذشــته بوده 

است.

دوره بوش ◄
بوش پــس از آن که بــه کاخ ســفید راه یافت 
سعی کرد با مطرح ســاختن نقشه راه بر میزان 
فعالیت هــای ایالات متحده بــرای حل و فصل 
مناقشه فلســطین بیفزاید. به همین منظور وی 
وانمود کرد که به تشکیل دولت مستقل فلسطین 
متعهد است. در عین حال مدت ها طول کشید که 
تشکیل دولت مستقل فلسطینی که در نقشه راه 
پیش بینی شده بود مورد توافق قدرت های جهانی 
و کشور های عربی واقع شود. به این منظور دولت 
بوش از همان ابتدا در نظر داشــت تا گروه های 
مبارز فلســطینی را با اســتفاده از زور وادار به 
پذیرش دولت صهیونیستی کند. یکی از مهم ترین 
شیوه ها به این منظور خلع سلاح این گروه ها بود. 
به گمان سیاســتمداران آمریکایی با خلع سلاح 
گروه های مبارز فلسطینی از جمله حماس، آنها 
مجبور به پذیرش طرح نقشه راه می شدند. دولت 
بوش همچنین با حمایت از خروج رژیم از باریکه 
غزه، آن را راهی برای بازگشت به روند نقشه راه 
و دست یابی به راه حل دو دولتی می دانست به 
گونه ای که دو دولت دــر کنار هم و در صلح و 

امنیت زندگی کنند.

دوره اوباما ◄
در دوره ریاست جمهوری باراک اوباما، او در ابتدا 
سعی کرد با مطرح کردن توقف شهرک سازی ها 
از ســوی تل آویو به عنوان یک پیش شرط برای 
آغاز مذاکرات صلح، فلسطینی ها را تشویق کند 
که با دریافت مشــوق حاضر به اعطای امتیاز به 
رژیم صهیونیســتی شوند، اما پس از آن دریافت 
که نتیجه مورد نظر او نه تنها حاصل نمی شــود 
بلکه فلســطینی ها را در شرایط سخت تری قرار 
داد. پس از آن که تل آویو درخواســت واشنگتن 
برای توقف شهرک ســازی ها در کرانه باختری را 
نپذیرفت، اوباما در ســال ٢۰١۰ مجبور شد تا از 
اصرار بر توقف شهرک سازی به عنوان پیش شرط 
آغاز مذاکرات صلح صرف نظر کند و این رویداد 
سبب تقویت موضع رژیم شد. این موضوع بیش از 
همه موقعیت بنیامین نتانیاهو را در سرزمین های 
اشــغالی تقویت کرد.اوباما در می ٢۰١۵ راه حل 
دو دولت را »مطلقا حیاتی« دانست. این سخنان 
از رئیس جمهور آمریکا پس از آن طرح شــد که 
نتانیاهو دولت ائتلافی خود را تشــکیل داد و با 
توجه به ترکیــب وزرای کابینه آن، آینده توافق 
با فلسطین برای تشکیل دولت مستقل روشن به 
نظر نمی رســید. اوباما اظهار داشت که: »ایالات 
متحده هنوز معتقد است امنیت اسرائیل در بلند 
مدت در گرو توافق بر ســر به رسمیت شناخته 
شدن دولت فلسطین است. من می دانم که در 
دولتی که به تازگی تشکیل شده، کسانی هستند 
کــه این فرضیه را قبول ندارند، اما این فعلًا تنها 

گزینه من است.«

دوره ترامپ ◄
در دوره ترامپ با وجــود حمایت های بی حد و 
حصر از رژیم و اقدامات تاریخی ترامپ در انتقال 
سفارت این کشور به بیت المقدس و توافق صلح 
آبراهام در نزدیک کردن رژیم به دو کشور عربی 
امارات متحده و بحریــن، اما رویکرد دو دولتی 
همچنان در سیاست خارجی آمریکا ادامه یافت. 

گزارش

ایسنا/خوزســتان مدیــرکل ثبت شــرکت ها و موسســات 
غیرتجاری گفت: با توجه به شــعار سال و اهمیت مشارکت 
اقتصادی مردم و جهش تولید، ســتادی در سازمان اسناد 
تشکیل شــد و در این راســتا در توده های مردم از جمله 
دانشگاه ها حضور پیدا می کنیم تا راهکارهای ابتدایی برای 
مردمی کردن تولید، ارائه شود.ابوالفضل نصیری در نشست 
هم اندیشی بررسی مشکلات حوزه ثبت شرکت ها که امروز 
)۴ اردیبهشــت ماه( با حضور معاون قــوه قضاییه در محل 
اتاق بازرگانی اهواز برگزار شد، اظهار کرد: یکی از برنامه های 
نشست هم اندیشی با فعالان اقتصادی تمام استان ها، مطرح 
کردن مشــکلات و مرتفع کردن آن ها است. خوزستان نیز 

قطب صنعتی ایران اســت و باید پیگیر حل مشــکلات آن 
باشیم.به گزارش ایســنا، وی افزود: با توجه به شعار سال و 
اهمیت مشارکت اقتصادی مردم و جهش تولید، ستادی در 
سازمان اسناد تشکیل شد و پیگیر هستیم که این امر محقق 
شــود و در توده های مردم از جمله دانشگاه ها حضور پیدا 
می کنیم تا راهکارهای ابتدایی برای مردمی کردن تولید، ارائه 
شــود.مدیرکل ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری گفت: 
اتاق بازرگانی می تواند در ثبت شــرکت ها به سازمان ثبت و 
واحدهای تولیدی کمک کند، اداره ثبت شرکت ها سامانه ای را 
بازطراحی کرده است که در بهینه سازی زمان، کاهش هزینه  

و افزایش کیفیت کمک کننده است.

اتاق بازرگانی می تواند در ثبت شرکت ها به سازمان ثبت و واحدهای تولیدی کمک کند

رئیس پلیس فتا فراجا به تشــریح اقدامــات پلیس فتا در 
زمینه ارتقای امنیت آزمون های کنکور سراسری نوبت اول 

اردیبهشت ١۴۰۳ پرداخت و خبر داد.
به گزارش خبرگزاری مهر، سردار وحید مجید گفت: با توجه 
به حساسیت مربوط به ایام کنکور و پیرو مجموعه اقدامات 
سال گذشــته، از ابتدای سال جاری پلیس فتا فراجا ضمن 
هدایــت و نظارت عملیاتی کلیه رده های پلیس ســایبری 
در سراسر کشــور در زمینه ارتقا امنیت آزمون های کنکور 
سراسر نوبت اول اردیبهشــت ١۴۰۳ اقدام کرده است.این 
مقام ارشد ســایبری ادامه داد: با انجام اقدامات اطلاعاتی، 
عملیاتی و رصدهای تخصصی بالغ بر ۳۰۰ نشانگاه مجرمانه 
مورد شناسایی قرار گرفته اســت که از این تعداد ۸۰ مورد 
موضوع تحت اقدام عملیاتی بوده و تعداد ٢۰ نفر از مدیران 
و گردانندــگان اصلی این صفحات، کانال و اکانت که مدعی 
فروش و واگذاری ســوالات کنکور سراسری سال ١۴۰۳ با 
قبولی تضمینی در کنکور و آزمون و یا واگذاری ادوات تقلب 
افزار بوده اند دستگیر و به مراجع قضائی جهت سیر مراحل 

قانونی پرونده شــأن معرفی شــده اند.وی با اشاره به اینکه 
اقدامات لازم جهت شناســایی سایر مرتکبان و مجرمان در 
این رابطه در حال اجرا می باشد، افزود: برابر رصدهای صورت 
گرفته و تحلیل روش های کلاهبرداری افراد مذکور مشخص 
شده است دریافت رمز ارز و مسکوکات طلا و سکه نیز یکی 

از روش های دریافت وجوهات از سوی مجرمان بوده است.
رئیــس پلیس فتای فراجا خبر دــاد: تا کنون در این رابطه 
بالــغ بر 6۰ میلیارد ریال معادــل رمز ارز و تعداد ۵۰ قطعه 
انواع ســکه طلا از این افراد کلاهبردار، کشف و ضبط شده 
است.سردار مجید با اشاره صریح به این موضوع که تا کنون 
هیچ گونه نمونه سوال از متهمان و مجرمان مرتبط با کنکور 
سراسری کشف نگردیده است؛ یکی از شگردهای این افراد را 

واگذاری نمونه سوالات ادوار گذشته عنوان کرد.
رئیس پلیس ســایبری کشور خاطر نشــان کرد: این افراد 
کلاهبردار در بســیاری از موارد پــس از دریافت وجوهات 
از پاســخگویی به متقاضیان و مالباختگان امتناع کرده اند 
لذا هموطنان گرامی ضمن حفظ هوشــیاری به هیچ عنوان 
فریب این افراد را نخورند.این مقام مسئول گفت: در صورت 
مشاهده موارد مشــکوک؛ افراد می توانند بلافاصله با شماره 
تلفــن ۰۹6۳۸۰ مرکز امداد و فوریت های ســایبری پلیس 
فتا در سراســر کشور تماس بگیرند و از خدمات انتظامی و 

تخصصی این پلیس بهره مند شوند.

اقدامات پلیس فتا در زمینه ارتقای امنیت کنکور سراسری

کمتر کسی اسم جانباز شهید »احد ترشیچی« را شنیده 
اســت. مرد مجاهدی که ١۴ ســال رنج جانبازی را تحمل 
کرد و ســرانجام روز ١۵ فروردین ١۳۷۵ به خیل شهیدان 
پیوست.خدا می داند چه روز هایی گذشت برای جانبازی که 
نمی توانست با فرزندانش تفریح برود، حتی تلویزیون تماشا 
کند و غذا بخورد. چقدر صبوری و عشق می طلبید زندگی 
با جانبازی که کوچکتریــن صدا هم آزارش می داد؛ حتی 

صدای بازی کودکانه و کشیده شدن قلم روی کاغذ.
این چند جمله، روایت دقایقی از زندگی جانباز شهید »احد 
ترشیچی« اســت. جانبازی که از چهره های مبارز قبل از 
انقلاب اســلامی و از دوستان شهید محمد بروجردی بود. 
مرد مجاهــد و مبارزی که یکبار در دوران شاهنشــاهی 
مجروح شــد و ۳ بار هم بعد از پیروزی انقلاب اســلامی و 
دوران دفاع مقدــس. آن هم جراحتی که چندین بار او را 

برای معالجه به خارج از کشور کشاند.

آنچه پیش رو دارید، روایت همســر جانباز شــهید »احد 
ترشیچی« است.خانم معرفت، همسر و همرزم مبارز شهید 
»احد ترشیچی« درباره آشنایی و ازدواج با شهید ترشیچی 
می گوید: »احد متولد ١۳۳6 بود. ما ترک زبان و ساکن یک 
محله بودیم. ازدواج ما ســال ١۳۵٢ صورت گرفت. ارتباط 
احد با شهید محمد بروجردی و گروه توحیدی صف، بابی 
از فعالیت های تشکیلاتی و مخفیانه را در زندگی ما باز کرد. 
شخصیت مبارزاتی و مطالعاتی احََد، همواره برای من جذاب 
بود و گذران هرگونه ســختی در کنار او برایم آســان بود. 
خرید خانه در مامازند و ســاخت ٢ اتــاق ١٢ متری و ۹ 
متــری محلی برای قرار های احد و تعدادی از اعضای گروه 
توحیدی صف و فجر اسلام بود. در مقطعی از مبارزه پیش 
از انقلاب، ما و خانواده محمــد بروجردی مدت ۹ ماه در 
مامازند هم خانه بودیم. آنها در اتاق ۹ متری و ما در اتاق ١٢ 

متری زندگی می کردیم. قرار های تشکیلاتی، آماد ه سازی 
مواد منفجره و کوکتل مولوتف، تکثیر اعلامیه های حضرت 
امام )ره( در همان خانه صــورت می گرفت. مرحله توزیع 
اعلامیه های تکثیر شده به عهده تیم های دیگری بود. انجام 
ســیر مطالعاتی و تمرین های ســخت برای خودسازی، با 
رفتن به کوه بویژه مسیر امامزاده داوود در برف و سرمای 
شدید زمستان، بخش هایی از آمادگی های مبارزاتی و کار 
تشــکیلاتی بود. من و همسر محمد بروجردی هم در این 
تمرین ها مشارکت داشتیم.«همسر شهید ترشیچی با اشاره 
به خاطرات پس از پیروزی انقلاب اســلامی، اظهار داشت: 
»بعد از اینکه انقلاب اســلامی به پیروزی رســید، اعضای 
گروه توحیدی صف در تشکیلات کمیته انقلاب اسلامی و 
سپاه پاسداران برای مقابله با عناصر ساواک و گروهک های 
ضد انقلاب در مناطق مختلف تهران و دیگر نقاط کشور، 

مسئولیت هایی گرفتند.

14 سال پرستاری از جانبازی که بی نام و نشان بود


